
 
ZÁPIS 

z jednání Školské rady GHB 
ze dne 2. 6. 2022, 14.30 hod 

 

Mgr. Kamil Kučera 

Mgr. Pavel Prášek 

Ing. Vladimír Slávka 

Mgr. Jan Sojka 

Mgr. Ondřej Láska  

PhDr. Hynek Bouchal, Ph.D., host 

 

Téma Projednávané body 

 
1. Zahájení 
 
2. Představení průběhu školního roku 

2021/2022 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
- uvítání a úvodní slovo ředitele školy 

 
- pan ředitel představil hlavní úspěšné události školního 

roku a zásadní okamžiky z jeho průběhu 
- např.: 

o adaptační kurzy, půlmaraton 
o úmrtí kolegy Zimpla 
o zpětnovazební dotazníky 

▪ kladné hodnocení obecně 
▪ výrazně se vyplácí a mají dobrý vliv na 

chod školy 
o průběh hybridní výuky 
o různé úspěchy v soutěžích (3D tiskárny, 

tvorba robotů, apod.) 
o badatelské centrum pro studenty GHB 
o dobré výsledky z krajského zpětnovazebního 

dotazníku 
o dny otevřených dnů („naživo„ i online) 
o návštěva japonského velvyslance 
o setkání s absolventy 
o maturitní ples 
o SOČ – úspěchy ve vyšších kolech 
o Pomoc Ukrajině 
o Aktivity studentského parlamentu 

▪ Suit up day 

▪ Bez batohů       
o Umělecký kurz Lachov 
o Certifikáty Cambridge pro studenty GHB 
o Majáles 2022 
o Maturity 2022 
o Erasmus + (výjezdy + návštěva na GHB) 
o Seminární práce + minikonference úspěšných 

prací 
o Rekonstrukce suterénu v kozí 

 
 



3. Závěrečná debata a dotazy členů rady - Dotazy a komentáře členů rady: 
o Debata o školní jídelně 

 
o Návrh na nové řešení vytápění školy – tepelná 

čerpadla + fotovoltaické panely 
▪ Vytápění budovy, případně částečná 

energetická pasivita budovy, 
klimatizace v době letních měsíců 

 
o Kladné hodnocení úspěšných akcí ze strany 

členů školské rady 
 

o Problémové vystupování PhDr. Sedláka na 
sociálních sítích + nevhodné chování ke 
Studentům 
▪ Například nevhodná fotky na IG Mgr. 

Sedláka 
▪ Nevhodné chování vzhledem ke 

studentkám vyššího gymnázia 
 členové rady žádají, aby byla situace formálně 
řešena ze strany vedení školy 

 
 
 
 

 

Další zasedání se uskuteční během říjen/listopad 2022 
 

V Havlíčkově Brodě dne 3.6. 2022 
Zapsal: Mgr. Ondřej Láska 


